
Geachte griffie en B&W van Groningen,

 

Met betrekking tot het agendapunt “Geheugenpaviljoen 
Zuiderplantsoen” van de gemeenteraad 24 april a.s. van 16:30 - 
17:30 zou ik graag het volgende willen inbrengen:

Om te beginnen met het belangrijkste: Ik ben voor het 
geheugenpaviljoen. Ik vind het een prachtig idee wat het verdient 
om gerealiseerd te worden!

Maar de reden dat ik u schrijf is dat ik me ongerust maak over de 
dynamiek die er is ontstaan naar aanleiding van de in mijn ogen 
nogal eenzijdige berichtgeving in de media over het voorgenomen 
paviljoen.

Het is een paar bewoners gelukt om hun zaak, zo noem ik het 
toch maar, uitgebreid in de krant en op het internet voor het 
voetlicht te brengen. Hierbij hebben zij handig gebruikt gemaakt 
van argumenten die voor bredere consumptie geschikt zijn dan 
enkel het dienen van hun eigen particuliere belang. Zo zou de 
hele buurt al decennialang getraumatiseerd zijn door het bestaan 
van de ring en nu eindelijk bevrijd worden. Ook het feit dat de 
beoogde makers van het paviljoen geen rasechte Groningers zijn 
wordt handig ingezet. En dan is er natuurlijk nog het eeuwige 
argument van het vooraf niet gehoord en gekend zijn. 

Met al deze aandacht en naar ik aanneem ook een boel 
inspanning is het die paar bewoners gelukt om 1700 
handtekeningen te verzamelen op een petitie tegen het paviljoen. 
Gezien de grote verspreiding van de petitie, onder andere via 
directe links naar deze petitie in de media is maar de vraag of 
1700 handtekeningen als “veel” aangemerkt zou moeten worden. 
In de schriftelijke reacties aan u is ook te zien dat veel reacties 
van buiten de betreffende wijken of zelfs van buiten de stad 
komen. 

Nadat het college afwijzend had gereageerd op de petitie hebben 
weer dezelfde bewoners het er niet bij laten zitten en de 
ondertekenaars van hun petitie aangeschreven met het verzoek u 
een mail te sturen om hun tegenstem te motiveren. Ik kan me 
voorstellen dat ze ook allemaal zijn aangespoord om naar de 
raadsvergadering van volgende week te komen.



In deze schriftelijke reacties die bij de vergaderstukken van de 
gemeenteraad van 24 april a.s. gebundeld staan worden steeds 
weer dezelfde argumenten herhaald, maar nu ook nog met de 
toevoeging dat de gemeente ondemocratisch zou handelen door 
de stem van 1700 ondertekenaars te negeren. Dat is natuurlijk 
complete onzin en ik ga ervanuit dat u niet voor dit 
schijnargument zwicht!    

Ik hoop dat ik u erop attent heb gemaakt dat wat misschien lijkt 
op een brede tegenbeweging in de buurt in werkelijkheid niet 
meer is dan een goed georganiseerde steunbetuiging aan slechts 
een paar direct belanghebbenden. Ik vertrouw erop dat u de 
dynamiek zoals ik die beschreven heb dan ook als die 
steunbetuiging zult zien, en niet als een vertolking van iets wat 
breed in de buurt leeft. Dat zou in mijn optiek een misvatting zijn. 

Met vriendelijke groet,

Bewoner Oosterpoortbuurt


